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Advies Algemene Raadscommissie Gemeente Hoorn d.d. 20 mei 2025    
 
Onderwerp: Beleidsnotitie dementiebewuste stad 2025-2028 
Zaaknummer: 2220470 
 
Advies: De commissie is unaniem positief over het voorstel, maar er zijn wel zorgen over de 
bekostiging van de uitvoering van het beleid na 2026.  
De fracties ChristenUnie, Sociaal Hoorn en Hart van Hoorn overwegen bij de behandeling van de 
Kadernota 2025 raadsinstrumenten in te zetten om de structurele dekking van de uitvoering van het 
beleid te borgen. 
De commissie adviseert dit voorstel als B-punt te agenderen voor de raadsvergadering van 12 juni 
2025. 
 

Hoofdlijn discussie commissie 
De commissie is unaniem positief over de inhoud van de beleidsnota. De opmerkingen die bij de 
meningvormende bespreking zijn gemaakt, zijn goed verwerkt. 
 
Dekking 
Alle fracties maken zich zorgen over de middelen die nodig zijn voor de uitvoering van het beleid.  
De fracties ChristenUnie, Sociaal Hoorn en Hart van Hoorn overwegen om bij de bespreking van de 
Kadernota 2025 raadsinstrumenten in te zetten om hiervoor structurele dekking te krijgen. 
Fractie CDA Hoorn suggereert dat een goede samenwerking met de maatschappelijke mogelijk extra IZA 
gelden kan genereren.  
Fractie Van Beusekom/Vinkenborg stelt voor om een speciale bestemmingsreserve voor het Sociaal 
Domein te creëren, zodat meer armslag ontstaat voor de uitvoering van beleid. 
Fractie Breuker/Webster vindt dat voor financiering van het beleid vooral naar het Rijk gekeken moet 
worden. 
 
De wethouder meldt dat de uitvoering tot en met 2026 gebeurt met Rijksgelden; de SPUK/IZA gelden.  
Er vinden nu onderhandelingen met het Rijk plaats over de opvolger daarvan; het Aanvullend Zorg- en 
Welzijnsakkoord.  
Daarin wil het Rijk middelen oormerken voor dementie en mantelzorg. 
De gemeenten zetten in op structurele Rijksmiddelen voor dit beleid. 
De wethouder informeert de gemeenteraad over de uitkomst van deze onderhandelingen. 
 
Inrichting openbare ruimte 
De fracties Hoorn Lokaal, D66 en Fractie Tonnaer zijn blij met de aandacht voor de dementievriendelijke 
inrichting van de openbare ruimte.  
Fractie Hoorn Lokaal vraagt hoe deze inrichting van de openbare ruimte wordt geborgd en stelt voor om dit in 
overleg met de Alzheimerstichting te doen.  
 
De wethouder vertelt dat het aanpassen van de inrichting van de openbare ruimte samen met andere 
afdelingen van de gemeente wordt opgepakt, maar dat dit niet van de ene op de andere dag klaar is.  
Er wordt gewerkt aan de interne borging. 
Er vindt over de inrichting van de openbare ruimte overleg plaats met onder andere de Alzheimerstichting, 
maar ook met andere netwerkpartners. 
 
Doelgroepen 
Fractie VVD merkt op dat bij sommige doelgroepen een taboe rust op dementie en vraagt de wethouder of zij 
hierover met organisaties in overleg gaat. 
 
De wethouder vertelt dat sommige doelgroepen lastig te bereiken zijn.  
Zij organiseert netwerkoverleggen om hen zo goed mogelijk te bereiken. 
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Predicaat Dementievriendelijke stad 
De fractie Hoorn Lokaal vindt dat Hoorn trots moet zijn op het predicaat Dementievriendelijke stad en dat 
hierover best meer gecommuniceerd mag worden. Dit wordt ondersteund door de fracties D66, Fractie 
Tonnaer, PvdA, GroenLinks, Sociaal Hoorn en Hart van Hoorn. 
 
Monitoring en evaluatie 
De fracties PvdA en GroenLinks vindt dat er in de beleidsnotitie weinig aandacht is voor de link tussen 
dementie en de risicofactoren die deze ziekte veroorzaken.  
Ook vragen deze fracties om de doelstellingen van de beleidsnotitie meer SMART te formuleren om deze 
beter te kunnen monitoren en evalueren.  
 
De wethouder vertelt dat de relatie tussen dementie en de risicofactoren verder wordt uitgewerkt.  
Er wordt in de uitvoering van het beleid aandacht besteed aan leefstijl. Dit wordt per wijk uitgerold. 
De wethouder overweegt deelname aan een wetenschappelijke onderzoek over de relatie tussen dementie 
en leefstijl. 
 
Toezegging 

• De wethouder zegt toe de raad te informeren over de uitkomsten van de onderhandelingen met 
het Rijk over het Aanvullend Zorg- en Welzijnsakkoord. 

 
Marion van der Bijl, voorzitter     Joost Bonenkamp, commissiegriffier 
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